
Betreft:  verslag informatieavond Soemeersingel  

Datum: 20 maart 2025 

Locatie: Gouden Helm Helenaveen 

Aanwezig: ongeveer 26 bewoners van de Soemeersingel, Koolweg, Heldenseweg 

Vincent Snels (projectleider gemeente Deurne),  

Ceciel Pas (communicatieadviseur gemeente Deurne) 

 

 

Vincent Snels stelt zich voor als projectleider Soemeersingel. Hij is aangesteld als extra 

ondersteuning voor dit project. Hij start met het geven van een update over het project. 

Het werk kan niet in uitvoering worden genomen, omdat: 

 

1. De aanbesteding voor het herstelwerk voor de Soemeersingel niet gelukt is. 2 

aannemers hadden zich ingeschreven. Deze bedrijven komen 50% boven het 

beschikbare budget uit. Daarom heeft de gemeente het werk niet gegund.  

2. Er is aanpassing van de verleende vergunning van het waterschap nodig. Mogelijk 

ook vanwege verandering van de werkwijze. 

 

Hierdoor loopt het project nu vertraging op. De gemeente onderzoekt hoe het werk wel 

kan worden uitgevoerd. OM door te kunnen gaan is een besluit nodig over de vervolg 

aanpak. Mogelijk van het college en misschien de raad e.e.a. afhankelijk of de oplossing 

binnen de gestelde kaders past of niet. Het waterschap wordt erbij betrokken in verband 

met de vergunning. We hebben hiervoor ongeveer 2 maanden nodig.  

 

Vragen en zorgen vanuit bewoners 

• Waarom is de wethouder en de vorige projectleider niet aanwezig?  

• Waarom krijgen we 3 brieven met verschillende boodschappen erin? Dit schept 

verwarring en we begrijpen hier niets van. We hebben geen vertrouwen meer in 

de goede afloop van dit project en in de gemeente. 

• Er is veel geld besteed aan onderzoeken en we staan nog steeds met lege 

handen. 

• We zijn ruim 3 jaar onderweg en er is al tweemaal extra geld uitgetrokken voor 

dit project. Wat gaan we nu doen als het budget niet toereikend is?  

• We maken ons zorgen om de veiligheid van de bewoners en de overige gebruikers 

op de weg. Als dat maar goed blijft gaan.  

• Maak als gemeente toch een keuze, ook al heb je nu onvoldoende budget, tref 

dan tijdelijke maatregelen. 

• Er is al veel informatie en kennis van het gebied gedeeld door de bewoners, wat is 

er met deze informatie gebeurd? Luister naar de bewoners die er wonen. 

• Kunnen we niet voor de 3e keer geld ophalen bij de gemeenteraad?  

• De aanwezige raadsleden voelen zich ‘overvallen’ door deze avond. Waarom zijn 

ze niet vooraf geïnformeerd (bijvoorbeeld in de commissie)? 

• Waar zijn de slangen voor die uit de weg komen met pur erin? Stabilisatie 

ondergrond? 

 

 

Voorstellen vanuit bewoners 

• Per direct de snelheidsbeperkende maatregelen opheffen 

• Handhaving d.m.v. camera’s (voor/midden/achter) plaatsen om te controleren op 

snelheid en vrachtwagens 

• Vrachtwagenverkeer weghalen? 

• Veranderen positie drempels bij de aanpassing van de Soemeersingel (zie 

handtekeningslijst bewoners) 

• Drempels helemaal weg 

• De weg is ook een dijk die nu plaatselijk lek is. Kan dit waterdicht gemaakt 

worden? 

• Paaltjes weghalen met gaten eromheen en gaten dichtmaken 



• Grootste gaten opknappen en verkeersremmers opruimen.  

• Ribbels eraf halen (vanwege geluidsoverlast) in de berm of laten zitten? 

• Nieuwe plaats voor de drempels. Laat ze liggen waar ze zinvol zijn en op een 

goede plek.  

• Bij alle wieken rondingen maken zoals vroeger 

 

 

Afspraken vanuit de gemeente 

Volgende week komt de gemeente met een reactie op de vraag de paaltjes aanwezig als  

verkeersremmende maatregelen te verwijderen.  

Verslag van de avond/powerpoint 

Datum volgende bijeenkomst over 8 weken. 

 

Over 2 maanden komt de gemeente terug en geeft aan hoe dit werk wordt oppakt 

rekening houdend met de gerezen probemen. 

Onderstaande vragen worden beantwoord: 

1. Kan het binnen het budget? 

2. Wat zijn de plannen/consequenties? 

3. Gaan we opnieuw aanbesteden? 

4. Gaat de gemeente wel of niet terug naar college/raad?  

 


